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!!
Kandidatura na post prezidenta ČAPEK 
!

Vážení prezidenti a předsedové klubů, předsedové a členové komisí, hráčky a hráči, !
  
po dlouhém uvažování jsem se rozhodla kandidovat do čela České asociace pétanque klubů 
(ČAPEK). Ráda bych Vás proto požádala o přečtení následujících řádků a zamyšlení se nad 
směřováním asociace v příštích letech. !
 Jedním z hlavních důvodů, proč jsem se rozhodla kandidovat, je mé přesvědčení, že existuje 
potenciál na zlepšení chodu asociace, zvětšení komfortu hráčů a posunutí naší úrovně blíž k 
evropské špičce.  !

Níže uvádím pár bodů, jak bych si představovala směřování ČAPEK v případě, že bych 
dostala Vaši důvěru a byla zvolena do čela asociace: !
 PROPAGACE !
- Propagace v masových médiích není tak složitá, jak se jeví. Příkladem je MČR 3x3  muži- 

Kvalifikace na ME v Olomouci nebo MČR 3x3 organizované v Tróji, kde zabezpečení propagace 
turnaje v televizi “stálo” napsání jednoho emailu   

- Uzavření obdobné smlouvy jako byla dohoda s provozovatelem isport.cz, které bylo odhlasováno 
na FZK 2014, ale do dnešního dne nebylo realizováno. 

- Spolupráce s kluby v propagaci pétanque v místech, kde už jsou aktivní hráči a rozšiřovat tak 
členskou základnu.  

- Pokusit se rozšířit pétanque do míst zatím nezapojených.  
           

Čím více lidí bude mít povědomí o pétanque, tím jednodušší bude shánění sponzorů; členská 
základna se bude postupně rozšiřovat a pétanque se bude moci rozvíjet.  
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MEZINÁRODNÍ SPOLUPRÁCE 
 
- Propagace našich turnajů v zahraničí. 
- Spolupráce zejména s francouzskou asociací. Pozvánky na zahraniční turnaje přidělované 

jednotlivým českým klubům/hráčům podle  předem určených podmínek, aby se dostalo mimo 
republiku co nejvíc hráčů a ne jen reprezentace 

- zatraktivnění Centrope a výjezdů našich hráčů formou motivačních příspěvků !
Pro rozvoj hráčských kvalit je potřebná konkurence a zkušenosti. Důvodem, proč je česká špička už 
několik let téměř stejná a v reprezentacích se objevují pořád stejné tváře, je nedostatek zahraničních 
zkušeností ostatních hráčů. Spolupráce a výjezdy na zahraniční turnaje nejsou tak finančně náročné, 
jak si většina představuje. Existují turnaje, kde je díky dobrým kontaktům možné získat pozvánku a 
organizátor tak hradí ubytování, startovné i stravu.  !!
MČR KLUBŮ 
- Jelikož jde o dlouhodobou soutěž, mělo by se jednat o nejprestižnější soutěž a měla by jí být 

věnována odpovídající pozornost (nejen extralize, ale i 1. lize) 
- pro týmy z první ligy by motivací neměl být jen posun do extraligy (v tom případě je finále už 

zbytečné), ale také třeba právě výše zmíněná možnost výjezdu na zahraniční turnaj za podpory  
ČAPEK 

!
NOVÝ TÝM  !
Jsem si samozřejmě vědoma toho, že výše uvedených cílů nemůže dosáhnout jednotlivec. Moje 
kandidatura není osobní ambicí, ale návrhem pozvolné, ale systémové změny. Nekandiduji tedy jako 
jednotlivec, ale představuji celý kolektiv. Ráda bych Vám tedy nabídla níže uvedený tým i 
s konkrétními závazky jeho jednotlivých členů.   !!!!!!!!
!
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“Každý nový 
začátek pochází 
z konce nějakého 
jiného začátku.” 
- Seneca 

Foto: internet, osobní archiv 
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Kandidát na post Předsedy STK: 

Vladimír Brázda (1. KPK Vrchlabí) 

Rád bych jako předseda STK navázal na dosavadní činnost komise. Dle 
mého názoru již dnes pracuje STK efektivně a ku prospěchu českého 
pétanque. Žádné zásadní či drastické změny proto nenavrhuji, cílem je 
pokračovat v obdobném složení postupnými kroky. STK by pod mým 
vedením naslouchala členské základně a snažila se o co nejhladší 
průběh všech soutěží. Všechny změny a podněty pečlivě hodnotíme a 
diskutujme - a to jak během roku, tak na pravidelných každoročních 
dvoudenních setkáních. Konkrétním cílem je pak postupné dokončení 
nového webu ČAPEK, který by měl hráčům i pořadatelům nabídnout lepší 
servis. Vítám nejen v tomto směru jakoukoliv zpětnou vazbu od každého 
člena asociace. 

!!!!!!!!!!Kandidátka na post Hospodáře: 

Sylva Mandíková (PCP Lipník) 

Na hospodáře ČAPEK kandiduji, protože se chci aktivně podílet na řízení 
činnosti ČAPEK a podpořit informovanost členů ČAPEK o činnosti asociace 
(nejen však o jejím hospodaření). Ráda bych se zasadila o spravedlivé 
rozdělování prostředků asociace mezi jednotlivé reprezentace, ale i na jiné 
konkrétní projekty. Chci ku příkladu přispět k rozšíření členské základny 
ČAPEK, např. organizováním kurzů pétanque. Dále bych ráda 
pomohla přetavit pétanque z kategorie "hry" do kategorie "sport" i v očích 
nezasvěcené veřejnosti. 
Mám organizační schopnosti, které prokazuji pět dnů v týdnu ve svém 
zaměstnání a umím si to spočítat :-) !!!!
                        !!!!!
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!!!!
Kandidát na post Předsedy disciplinární komise: !
Petr Tománek (SKP Hranice VI.-Valšovice) !

V petanque se pohybuji již 7 let a nasbíral jsem mnoho zkušeností, ať už 
jako hráč, rozhodčí, delegát, organizátor nebo pořadatel. I tyto znalosti 
spolu se smyslem pro fair hru a spravedlnost bych chtěl investovat do 
práce v disciplinární komisi. Mým primárním smyslem není trestat, ale 
využívat všechny dostupné nástroje k omezení nežádoucích vlivů a 
aspektů, které by mohli vést k poškození dobrého jména a sportovního 
ducha petanque v ČR.  
Stojím a plně podporuji kandidaturu na prezidenta ČAPEK Veroniky 
Slobodové a těším se na spolupráci. !!!!!!!!!

Kandidát na post Předsedy komise mládeže: !
Tomáš Michálek (Carreau Brno) !

Rozhodl jsem se kandidovat na pozici předsedy Komise mládeže protože 
mě práce s dětmi baví a věřím, že bych takto mohl být pro český 
pétanque prospěšný.. Je možné, že se někdo pozastaví nad mým 
nízkým věkem a s ním souvisejícím nedostatkem životních zkušeností. 
Věřím však, že tyto pochyby dokážu rozptýlit svým nadšením a 
entuziasmem, ale také hráčskými zkušenostmi, které bych rád předával 
dál. Navíc mám svým věkem k dětem blíž a celým juniorským systémem 
jsem prošel. Mám tak vlastní živé zkušenosti s tím, co fungovalo dobře a 
co naopak potřebuje zlepšit.  Pro spolupráci v rámci Komise mládeže 
počítám s celým týmem, ve kterém se budeme skvěle doplňovat - ať už 
věkově, jazykově, geografickou polohou apod. Mým cílem je jednak 
vychovat generaci kvalitních juniorů, jako jsme byli zvyklí před několika 
lety (Jirka Koreš, Honza Michálek, Radek Netušil a jiní), dále také přivést 
k pétanque co nejvíce nových dětí a s nimi pracovat tak, aby je náš 
krásný sport bavil, našli v něm kamarády a dobré prostředí a propadli mu 
jako my ostatní.
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Děkuji za přečtení, 
                 Veronika


